
A rossz minőségű, feldolgozásra alkalmatlan nád eltávolítása nem éri meg a vállalkozásoknak

A parton már levágták a nádat, a tó következik
KISKUNHALAS A Sóstónál évti
zedek óta visszatérő problé
ma a nádvágás, a gyakori eny
he telek m iatt ugyanis csak 
ritkán  fagy be egybefüggően 
olyan vastagságúra a tó vize, 
hogy arra  biztonsággal rá le
hessen m enni. Ezért rendsze
rin t csak kisebb részeken si
kerül eltakarítani az elörege
dett nádat, am i nem m ondha
tó jó m inőségűnek -  sőt, k i
fejezetten alkalm atlan bár
milyen feldolgozásra -, ezért 
az erre szakosodott vállalko
zások sem kapkodnak a m un
káért.

Az elmúlt év tavaszán a 
tűzoltósággal egyeztetve és

annak  szoros felügyeletével 
tervezett nádégetést hajtot
tak  végre a tavat üzemeltető 
Sóstó Sporthorgász Egyesület 
tagjai, ennek köszönhetően a 
hosszú évek alatt felgyülem
lett nád jó kétharm adát sike
rü lt eltakarítani.

-  Idén, a korábbi évek
hez hasonlóan, a halasi 
Színvonal-Bau Kft. dolgozói 
végezték társadalm i m unká
ban  a partszakasz rendbeté
telét, a cég évek óta ezzel tá
mogatja a halasi horgászegye
sületet -  tud tuk  meg Jáger 
Szabolcs egyesületi elnöktől. 
A szervezet vezetője elmond
ta  azt is, hogy február közepé- Egy helyi vállalkozó felajánlásának köszönhetően a Sóstó partszakaszain már levágták a nádat Fotó: P. Á.

re várják  a vállalkozót a nád 
egy részének levágására.

Az elnök hozzátette: az el
m últ évek több száz millió fo
rintos önkorm ányzati fejlesz
téseinek, valam int az elmúlt 
hetek csapadékos időjárásá
nak  köszönhetően megemel
kedett a tó vízszintje, de az 
optim álisnál alacsonyabb a 
vízállás. Ha az időjárás hide
gebbre fordulna és befagyna 
a tó vize, arra  kérnék a tóhoz 
látogatókat, hogy ne menje
nek a jégre, m ert az alacsony 
víz m iatt leszűkült a halak  és 
más vízi élőlények élettere, 
valam int az életritm usukat is 
megzavarnák. P. Á.


